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Abstract (en)
[origin: CN206986982U] The utility model relates to a hygienic insertion unit, it can assemble in the log raft export of sanitary discharge accessory,
and it includes the flow regulator unit, and this flow regulator unit has at least one annular throttle of being made by elastic material in at least one
annular percolation passageway personally experiences sth. Part of the body, the control gap is injectd its self withadjacent having to at least one
throttle body between the conduit wall of adjusting shaping portion, this control gap pass the cross section through the pressure differential that
forms when the percolation down the throttle of deformation personally experience sth. Part of the body and can change to and the embedding
unit includes the flow regulator that penetrates who sets up in the outflow sideof flow regulator unit, penetrating flow regulator and having jet -flow
decomposer, the moisture that this jet -flow decomposer will come from the flow regulator unit becomes a plurality of injectionstreams. In addition, jet
-flow decomposer constitutes for the orifice plate to wherein the projection setting of at least one percolation passageway is in jet -flow decomposer's
imperforate annulusregion.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine sanitäre Einsetzeinheit (1), die am Wasserauslauf einer sanitären Auslaufarmatur montierbar ist, mit einer
Durchflussmengenregler-Einheit (4), die in zumindest einem ringförmigen Durchflusskanal (5, 6) wenigstens einen ringförmigen Drosselkörper (7, 8)
aus elastischem Material aufweist, welcher wenigstens eine Drosselkörper (7, 8) zwischen sich und einer benachbarten, eine Regelprofilierung (24)
tragenden Kanalwandung einen Steuerspalt (13) begrenzt, dessen Durchtrittsquerschnitt durch den sich unter der beim Durchströmen bildenden
Druckdifferenz verformenden Drosselkörper (7, 8) veränderbar ist, sowie mit einem auf der Abströmseite der Durchflussmengenregler-Einheit (4)
angeordneten Strahlregler (9), der einen Strahlzerleger (10) hat, welcher (10) das von der Durchflussmengenregler-Einheit (4) kommende Wasser
in eine Vielzahl von Einzelstrahlen aufteilt. Für die erfindungsgemäße Einsetzeinheit (1) ist unter anderem kennzeichnend, dass der Strahlzerleger
(10) als Lochplatte ausgebildet ist, und dass die Projektion zumindest eines der Durchflusskanäle (5, 6) in einer lochfreien Ringzone (27) des
Strahlzerlegers angeordnet ist (vgl. Fig. 1).
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